
 
PROTOKÓŁ   Nr 63.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 22 marca  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski   -  Czonek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Waldemar Banaszek – Zastępca Burmistrza 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie się z korespondencja skierowana do Komisji; 
3. Sprawy bieżące; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
- Pismo ze Starostwa Powiatu Wołomińskiego informujące, że z dniem 31 
marca 2013 roku upływa termin składania przez Gminy wniosków o udzielenie 
przez Powiat Wołomiński pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 
realizację programu Powiatowej Karty Rodziny TAKrodzina.pl. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
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- Odpowiedź na wniosek Komisji  nr 2054 z dnia 22 lutego 2013 roku dotyczący 
przekazania kopii Umowy  na bieżącą konserwację dróg gruntowych gminnych 
na terenie Gminy Tłuszcz. Pismo wraz z umową stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja dokonała analizy umowy, przeprowadziła dyskusję w wyniku której 
postanowiła zwrócić się jeszcze w dniu dzisiejszym do Pana Piotra Gołosia  o 
wyjaśnienie niektórych zapisów w umowie.  
Komisja uważa, że pracownik który przygotowuje pisemną odpowiedź na 
wniosek Komisji, powinien przybyć osobiście na posiedzenie Komisji w celu 
wyjaśnienia na bieżąco  wątpliwości w danym temacie. 
 
 
- Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 08 marca 2013 r. nr 2552 dotyczący 
przedstawienia kosztu projektu łazienek i podstawy prawnej zobowiązującej do 
wykonania projektów remontów łazienek, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja po zapoznaniu się z odpowiedzią przeprowadziła dyskusję w wyniku 
której  poddała w wątpliwość konieczność wykonania projektu na 
przeprowadzenie  remontu łazienek i uznała, że na pewno  nie powinno to być 
kompetencją dyrektora szkoły tylko pracowników wydziału inwestycyjnego 
Urzędu. Ponadto Komisja zastanawiała się, czy w tym przypadku musi być 
przeprowadzone postępowanie przetargowe, czy  może być zapytanie ofertowe i 
dlatego postanowiła zaprosić w dniu dzisiejszym na posiedzenie Komisji 
Zastępcę Burmistrza w celu wyjaśnienia tych wątpliwości.    
 
 
- Odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 08 marca 2013 r. nr 2554 dotyczący 
udostępnienia kserokopii umów związanych z realizacja projektu pn. 
kompleksowe uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w południowo-
wschodniej części Tłuszcz poprzez modernizację oczyszczalni ścieków oraz 
rozbudowę systemu kanalizacyjnego i wodociągowego, załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze  posiedzenie Komisji 
nie przybędzie  Pan Piotr Gołoś, tłumacząc to brakiem czasu i stosownego 
wniosku  zapraszającego go na posiedzenie Komisji w dniu dzisiejszym. 
Następnie zwrócił się do przybyłego na posiedzenie Komisji Zastępcy 
Burmistrza z informacją, że zdziwienie Komisji budzi sposób i koszt jaki został 
poniesiony na remont łazienek w szkole podstawowej w Tłuszczu tj. za 
wykonanie dokumentacji na remont łazienek w Tłuszczu zapłaciliśmy 20 000 zł. 
Chcemy znaleźć jak najtańsze rozwiązanie odnośnie remontu łazienek w 
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Miąsem, a z odpowiedzi Pana Marka Markowskiego na wniosek Komisji w tej 
sprawie wynika, że na każdy remont w Gminie będziemy robili dokumentację 
projektową i kosztorys.  
 
Zastępca Burmistrza- prawo zamówień publicznych mówi wyraźnie, że musi 
być kosztorys, a żeby zrobić kosztorys, musi być projekt.  Wykonaniem 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej remontu 8 łazienek  zajmie się  Pani 
dyrektor szkoły. Moim zdaniem taki projekt powinien być, żeby później nie 
było problemów podczas kontroli SANEPIDU, Straży itd.., ale jeżeli Pani 
dyrektor podejmie decyzję, że nie będzie robiła projektu, to niech nie robi, tylko 
żeby nie było problemu z odbiorem. Druga sprawa, na jakiej podstawie to 
zostanie wycenione i ogłoszony przetarg.  
Odbyła się dyskusja w tym temacie. 
 
Radny Kamil Laskowski zapytał, czy na remont pomieszczenia na potrzeby 
stomatologa w Przychodni w Tłuszczu też był robiony projekt. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że Gmina wymieniała tylko płytki i 
malowała ściany, resztę prac we własnym zakresie wykonał dzierżawca tego 
lokalu, czy mieli projekt, nie wiem, przypuszczam  że robili to zgodnie z 
przepisami. 
 
Kolejny temat był związany z możliwością zagospodarowania ziemi przez 
Wykonawcę z wykopów w trakcie realizacji inwestycji. 
Komisja zasugerowała, aby część tej ziemi była możliwa do zagospodarowania 
przez Gminę, ponieważ potrzeb jest bardzo dużo.  
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że ten  temat jest już rozważany i 
prowadzone były nawet rozmowy z jedną  firmą odnośnie zagospodarowania 
ziemi przez Gminę.  
W tym temacie również odbyła się dyskusja i Komisja wnioskuje o rozwiązanie     
tej kwestii. 
 
W trakcie dyskusji na temat  konserwacji dróg gruntowych, a w szczególności 
ważenia każdego pojazdu przez Wykonawcę, radny Włodzimierz Malinowski 
zaproponował wprowadzenie ponumerowanych bloczków dla kierowcy 
ważącego pojazd, w celu usprawnienia pracownikowi Urzędu wyrywkowej 
kontroli  ważonego pojazdu. Zaproponował również, aby każdy radny był 
powiadamiany przez pracownika Urzędu o terminie transportu materiału na 
drogi w jego okręgu wyborczym. 
 
W wyniku przeprowadzonej dyskusji w temacie spraw bieżących, Komisja 
zwraca się do Burmistrza z wnioskiem: 
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         o  przybycie Burmistrza i Pana Marka Markowskiego na następne  
         posiedzenie Komisji w celu przedstawienia informacji dotyczącej    
         projektów oświetlenia ulicznego z 2012 roku, budowa hali sportowej w  
        Tłuszczu, budowa gimnazjum w Jasienicy i budowa przykanalików.   
        Komisja zaprasza Pana Piotra Gołosia w celu przedstawienia  
        harmonogramu utwardzenia dróg gruntowych. 
 
 Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 08 kwietnia   2013 roku 
godz. 9.00. 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          

                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska                                  
dnia 29 marca  2013 r. 
                                                                                        


